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4.A vo Foodie štúdiu v Hoteli Senec 

Snažíme sa fungovať 

čo najnormálnejšie 

Tento školský rok opäť skúša, čo všetko dokážeme 

v školách zvládnuť. V októbri sme sa snažili 

pripraviť aktivity, ktoré už tradične organizujeme – 

varenie v štúdiu Foodie, aktivity k mesiacu úcty 

k starším, pasovačku. Nie všetko sa nám podarilo 

uskutočniť – pandemické opatrenia nám neumožnili 

ani divadelné predstavenie Nemá trieda, takisto sme 

museli presunúť prvácku pasovačku až na 

november. V oddeleniach ŠKD sme mali možnosť 

pozrieť si filmy vo sférickom kine, všetky triedy boli 

variť vo Foodie, v spolupráci s Nadáciou Integra 

sme usporiadali výstavu Eko, nie ego. Takisto sa 

s veľkým úspechom stretla akcia Rozhýb svoju 

školu, na ktorej sme sa nielen hýbali, ale aj zabavili 

a naučili sa aj čo-to nové.  

 

 

ROZHÝB SVOJU ŠKOLU – 14. októbra 2021 

 

Halloweenske učenie v 3.A 

Hybridné vzdelávanie – budúcnosť, ktorá nás 

čaká? Sme na to pripravení? 

Aj my už máme skúsenosť s tým, že časť triedy 

sa učí zo školy a časť triedy je doma 

v karanténe a učí sa dištančne. Od začiatku 

pandémie sme sa snažili umožniť prístup 

k vzdelávaniu podľa možnosti všetkým deťom 

našej školy. Tento školský rok sme opäť ďalej 

– snažíme sa učiť naraz prezenčne aj dištančne, 

ak si to situácia vyžaduje. Zavádzanie 

technológií do vzdelávacieho procesu je niečo, 

čomu sa nesmieme vyhýbať, preto je niekedy 

dôležitejšie ísť veciam, ako sa hovorí,  naproti. 

Preto by sme už v novembri chceli začať 

s plánovaným dištančným vzdelávaním 

žiakov 3. cyklu, t.j. 7. – 9. ročníka. V praxi to 

znamená toľko, že pravidelne raz do týždňa sa 

nám na online/offline dištančnom vzdelávaní 

budú triedy striedať. Nebudú sa teda učiť 

v škole, ale budú pracovať z domu – buď budú 

pripojení na online hodinu, alebo dostanú 

zadania na offline prácu, teda bez  prítomnosti  

učiteľa.  

Počas takéhoto dňa budú žiaci pracovať na 

svojich zadaniach, ktoré budú termínované, 

budú sa môcť zapojiť do mimoriadnych 

aktivít, ktoré pripravia učitelia školy, budú 

môcť využívať individuálne alebo skupinové 

konzultácie s učiteľmi.  

Ďalšia zmena, na ktorú sa pripravujeme, sú  

stretnutia Ž-U-R, teda žiak – učiteľ – 

rodič. Bude to rozhovor o tom, ako sa vášmu 

dieťaťu darí, v čom potrebuje zabrať, ako 

funguje v tíme, ale aj o tom, čo dieťa, učiteľa 

alebo rodiča trápi, čo potrebuje riešiť. Tieto 

schôdzky budú teraz mimoriadne online, 

triedni učitelia vám pošlú formou 

konzultačných hodín presné časy, na ktoré si 

môžete stretnutie rezervovať. Schôdzky sú 

povinné pre všetkých rodičov a žiakov od 4. 

ročníka vyššie. Prvé trojročie bude mať 

rodičovské schôdzky po dohode s triednym 

učiteľom. ŽURky aj bežné rodičovské sa 

budú konať po 22.11. po pedagogickej rade. 

 

PREDMETOVÉ OLYMPIÁDY 
Uskutočnila sa:  

Olympiáda zo slovenského jazyka a literatúry 

Školského kola sa zúčastnilo 14 žiakov 8. a 9. ročníka, najlepšie sa darilo Elenke Jasenovcovej z 9.A, ktorá postupuje do okresného kola. 

Chystáme: 

Geografická olympiáda – školské kolo bude online 24.11.2021 

Olympiáda v anglickom jazyku – školské kolo bude 26.11.2021   30.11. sa uskutočnia Všetkovedko a Expert Geniality Show 

Olympiáda v nemeckom jazyku – školské kolo bude 26.11.2021 



 

PLÁVAŤ ČI NEPLÁVAŤ? TO JE OTÁZKA... 

a nekladie si ju Hamlet, ale naši tínedžeri... 

ŠKOLSKÉ OBLEČENIE 

E-shop je už 

spustený! 
Prednedávnom sme spustili hlasovanie o tom, 

ktoré logo by sa našim žiakom najviac páčilo 

na školskom oblečení. Už viackrát sme na 

Rade školy debatovali o tom, či uniformy áno 

alebo nie. Tento rok by sme chceli pilotne 

vyskúšať model externého e-shopu, ktorý 

prevádzkuje česká spoločnosť  

Schools United, s.r.o. 
Website: www.schoolsunited.cz 

V hlasovaní, ktoré prebiehalo online od 18. do 

22. októbra zvíťazil motív, ktorý bude na 

ponuke oblečenia v e-shope. Celkom získal 96 

hlasov. Ostatné dva motívy získali 46, resp. 7 

hlasov, takže víťaz hlasovania je jasný. 

Samotný e-shop bude otvorený iba na určitý 

čas, a to od 2.11. do 18.11.2021 a je to klasický 

e-shop. To znamená, že si objednáte výrobok 

online, zaplatíte ho a výrobok vám bude 

doručený. Takisto platia všetky reklamačné 

podmienky ako pri iných e-shopoch. Ak sa táto 

pilotná verzia osvedčí, môžeme na jar e-shop 

otvoriť znovu, príp. nájsť iné riešenie, ak 

nebudete s takouto formou spokojní. 

Dôležité je vedieť, že samotný e-shop bude 

fungovať iba v obmedzenom objednávacom 

čase. 

 
            https://www.kraloveskoly.cz/senec/  

PODCAST  

Halloween alebo Dušičky? 

Americký sviatok Halloween prenikol aj do 

slovenských domácností. Strašidelné masky a 

sladkosti si našli svojich priaznivcov medzi 

mnohými z nás. Sú však aj takí, ktorí ho 

odmietajú a prichádzajúce sviatky trávia na 

cintorínoch, kde spomínajú na svojich 

blízkych. Šikovná ôsmačka Mia Štrbíková pre 

vás pripravila podcast na túto dušičkovú tému. 

Vyspovedala svoje spolužiačky Táňu Bollovú, 

Paulínu Biernat (ktorá podchytila podcast aj 

technicky), šiestakov Laru Herákovú, Viktora 

Čukana, Nikolasa Antala, Martina Sedláka  a 

lektora anglického jazyka Tonyho Wye. 

Podelili sa o svoje tradície a prezradili, ako 

oslavujú tieto sviatky oni. Ako inak, v 

anglickom jazyku.  Ste zvedaví? Nech sa páči. 

https://skolasenec.edupage.org/a/blogy-vlogy-

podcasty 

 

LUCIA ČUKANOVÁ 

MAMA VIKTORA ZO 6.B 

„Mami, ozaj, už pár dní ti chcem povedať, že to 

plávanie, čo máme v škole, ma fakt dosť baví. 

Akože musím priznať, že sa mi to predtým vôbec 
nepáčilo a ani sa mi nechcelo....ale teraz sa 

normálne teším na hodinu! 

Ale vôbec nerozumiem, prečo stále veľa detí vôbec 

nechce chodiť plávať. A len nosia nejaké lístočky, 
že nemôžu preto a preto....“ 

Takto nejako sa začala jedna z našich spoločných 

večerných debát so synom Viktorom.  
Prinútilo ma to zamyslieť sa nad možnými 

dôvodmi načrtnutej situácie, keďže u nás sa 

„lístočky“ (tzn. ospravedlnenky) nepoužívajú.  

Viktor chodí na plávanie od prvého ročníka. 
Vlastne pláva od malička, keď pravidelne 

navštevoval plavecké kluby v Senci. Nesúťažil. 

Nechcel. „Iba“ plával.  
Z jeho pohľadu pre zábavu. Z toho nášho – 

rodičovského, kvôli pohybu. A tiež ako výbava do 

života (aspoň tak ma to učili rodičia). A kvôli 
imunite!  

Viktor je dnes šiestak. Aj jemu sa veľakrát 

nechcelo. Aj on sa sťažoval, že mu je tam zima, že 

sa mu nechce prezliekať alebo že sa nudí. A že už 
vie plávať a vlastne načo je to celé dobré.... 

Dnes je to už fajn zábava! Aj tréneri a učitelia sú 

fajn! Prišiel na to sám. Stačilo len podporovať 
a sem-tam ponúknuť zmysluplné argumenty.  

Vlastne, tak je to vo všetkom.  

Presne šesť rokov už NAŠA škola ponúka pre 

každé jedno dieťa v nej možnosť raz týždenne si 
zaplávať alebo sa s vodou aspoň „skamarátiť“ 

(samozrejme, odhliadnuc od pandemických 

obmedzení).  
Práve možnosť mať hodiny plávania v rámci 

vyučovania telesnej výchovy je pre nás jedným 

z mnohých benefitov NAŠEJ školy. A pritom stačí 
len nezabudnúť si plavky, uterák a šľapky☺  Aj 

známi v dobrom závidia, keď pri priateľských 

debatách skĺzneme k téme o (ne)fungovaní škôl.    

A imunita? V súčasnosti asi jedno 
z najfrekventovanejších slov v našej komunikácii.  

Každý si ju dnes chceme nejakým spôsobom 

chrániť a posilňovať.  
A presne v tom sa dá nájsť ďalší zmysel. Či aspoň 

spôsob, ako hľadieť na vec. 

   
Tento text vznikol spontánne a z vlastnej 

iniciatívy. Chcela som sa s Vami podeliť „o môj 

pohľad na vec“ (dať to na papier je pre mňa len 

príjemná pracovná rutina).  
Určite každý z nás má ten svoj (pohľad).  

Ale určite sa zhodneme na tom, že pre naše deti 

chceme len to najlepšie!   

 

 

 

Rovesnícke vzdelávanie: z nápadu našich 

učiteliek Moniky a Maťky vznikol krásny príbeh 

rovesníckeho vzdelávania. Žiaci 8. a 9. sa ponúkli 

mladším spolužiakom, že im pomôžu 

s opakovaním slovenského jazyka, s nácvikom 

pravopisu. Pomalinky sa ozývajú aj tí, ktorí by 

potrebovali pomôcť s angličtinou. Iniciatíva 

viditeľne prospieva obom stranám, mladší si 

trénujú pravopis, starší sa učia zodpovednosti.  

 
Deviatakov a možno aj niektorých ôsmakov čaká 

už onedlho rozhodnutie, na ktorej strednej škole 

budú pokračovať v štúdiu. Využili sme príležitosť 

a navštívili sme podujatie Župné školy na nových 

Nivách v Bratislave. O budúcich študentov sa tu 

uchádzali všetky stredné školy, ktoré sú 

v zriaďovateľskej pôsobnosti BSK.  

 

 
Výstava Eko, nie ego, ktorú sme predstavili 

v priestoroch SOŠ v spolupráci s Nadáciou 

Integra, predstavila deťom myšlienku trvalo 

udržateľného rozvoja, férového obchodu, načrtla 

možnosti riešenia klimatickej krízy. Téma 

klimatických zmien sa stáva každým dňom 

akútnejšou a budeme sa naďalej snažiť viesť deti 

aj k zamýšľaniu sa nad týmito otázkami, ale 

predovšetkým čo najviac ekologických myšlienok 

vniesť do nášho každodenného života. Už o pár 

dní sa štvrtáci a piataci zúčastnia festivalu s eko 

tematikou Ekotopfilm v MsKS Senec.  

http://www.schoolsunited.cz/
https://www.kraloveskoly.cz/senec/
https://skolasenec.edupage.org/a/blogy-vlogy-podcasty
https://skolasenec.edupage.org/a/blogy-vlogy-podcasty

